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Styrelsens kommentar till motion om månadsmöte  

Vi har full förståelse för att medlemmarna önskar månadsmöte även i maj. Detta 

har diskuterats många gånger inom styrelsen och inom månadsmöteskommittén 

under alla år vi arbetat. Varje gång har månadsmöteskommittén tackat nej p g a 

att de själva har flera egna engagemang under maj månad. Allt arbete i styrelse 

och kommittéer sker ideellt och i den omfattning som varje kommitté anser sig 

hinna med/klara av. Engagemanget från oss som arbetar är stort och det är svårt 

att få nya medlemmar i styrelse och kommittéer. Många vill ”konsumera” men 

inte ”producera”.  

Varje månadsmöte går med förlust. 

Tiden att arrangera ett intressant månadsmöte i maj detta år är för kort.  

Förslag till Beslut  

Vi föreslår årsmötet att besluta att styrelsen får i uppdrag att arbeta för att utöka 

månadsmöteskommittén så att vi i framtiden kan erbjuda fler månadsmöten.  
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